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Zápisnica 

Mimoriadne zasadnutie 

Správna rada Trnavskej univerzity v Trnave 

27. jún 2023 

Rokovacia sieň, Hornopotočná ul. 23, Trnava 

 

Prítomní: 

PhDr. PaedDr. Martin Bodis, PhD. - predseda 

Mgr. Janka Debrecéniová, MJur, PhD. - podpredsedníčka  

Mgr. József Berényi  

Mgr. Marianna Leontiev   

Mgr. Martin Venhart, PhD.                                   

Mgr. Stanislav Daniel   

JUDr. Ing. Ladislav Vlachovič, PhD. 

Mgr. Gabriela Pleschová, MSc., PhD.   

JUDr. Martin Krivák  

 

Ospravedlnení: 

doc. PhDr. Michal Vašečka, PhD. 

RNDr. Miroslav Morovics, CSc.  

           

PhDr. Adriana Krupová, PhD., tajomníčka  

        

Hostia: 

prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor TU 

Ing. Daniela Naništová, kvestorka TU 

doc. JUDr. Peter Varga, PhD. , predseda AS TU                       

 

Program: 

1.  Otvorenie 

2.  Schválenie programu rokovania, overovateľov zápisnice 

3.  Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu  Trnavskej univerzity v Trnave  

na rok 2023 – prof. René Bílik, rektor TU, Ing. Daniela Naništová, kvestorka TU 

4. Vyjadrenie súhlasu Správnej rady TU s poskytnutím členského príspevku 

Konzorciu slovenských vysokých škôl U10+ - prof. René Bílik, rektor TU 

5.  Prerokovanie platových náležitostí rektora univerzity – Ing. Daniela Naništová, 

kvestorka TU 

 

Bod 1.  

 

      Mimoriadne rokovanie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“) 

otvoril a viedol PhDr. PaedDr. Martin Bodis, PhD., predseda Správnej rady Trnavskej 

univerzity v Trnave (ďalej len „predseda SR TU“). Privítal prítomných členov a členky,  ako aj 

hostí a ospravedlnil neprítomnosť dvoch členov (viď vyššie).  Predseda SR TU skonštatoval 

uznášaniaschopnosť. 
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Bod 2.  

 Predseda SR TU  požiadal o vyjadrenie súhlasu s návrhom programu, ktorý bol zaslaný spolu 

s pozvánkou, resp. o návrhy na jeho zmeny alebo doplnenia.  

J. Debrecéniová sa spýtala, či je možné zaradiť do programu prerokovanie  návrhov členiek 

a členov SR TU na zmeny štatútu SR TU. Vzhľadom na ďalší program (účasť členov SR TU 

na voľbe kandidáta na rektora TU) a neodkladné povinnosti niektorých členov, predseda SR 

TU nesúhlasil rozdeliť rokovanie na dve časti a pokračovať v zasadnutí SR TU po skončení 

voľby kandidáta na rektora. Tento názor  viacerí členovia SR TU konsenzuálne podporili 

a preto dal predseda SR TU  hlasovať o návrhu uznesenia: 

UZNESENIE SR TU 39/2023 

SR TU schvaľuje program svojho mimoriadneho zasadnutia v znení uvedenom v tejto 

zápisnici.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    8 

za:              8      

proti:        0    

zdržal sa:  0    

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

       

Predseda SR TU navrhol za overovateľov zápisnice G. Pleschovú a M. Venharta,  

členovia SR TU nemali námietky voči tomuto návrhu.  Po súhlase navrhnutých dal predseda 

SR TU hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 40/2023 

SR TU schvaľuje za overovateľov zápisnice  z mimoriadneho zasadnutia SR TU Mgr. 

Gabrielu Pleschovú, MSc., PhD. a  Mgr. Martina Venharta, PhD.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:  8   

za:                8      

proti:         0       

zdržal sa:   0 

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 3.      

     Predseda SR TU pred odovzdaním slova rektorovi univerzity a kvestorke univerzity 

konštatoval, že členovia SR TU za zúčastnili na zasadnutí ekonomickej komisie Akademického 

senátu TU, kde mali možnosť získať informácie o východiskách, tvorbe a metodike 

rozdeľovania rozpočtu na verejnej vysokej škole. 

     Rektor univerzity poďakoval za zvolanie zasadnutia SR TU a oznámil, že predložený návrh 

rozpočtu  Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2023 bol prerokovaný a schválený na úrovni 

dekanov fakúlt, a následne v grémiu rektora, kolégiu rektora a akademickom senáte TU. 

Vzhľadom na skutočnosť, že MŠVVaŠ SR pre rok 2023 nekrátilo rozpočet vysokých škôl, bolo 

možné v prostredí TU zostaviť rozpočet takým spôsobom, aby boli kryté všetky činnosti. 

Zároveň je rezerva finančných prostriedkov pripravená tak, aby nové vedenie univerzity malo 
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k dispozícii rovnaké finančné východisko ako malo terajšie vedenie. Rektor univerzity 

konštatoval, že predložený návrh rozpočtu TU na rok 2023 pokladá za správne zostavený 

a funkčný a preto požiadal o jeho schválenie. 

Kvestorka TU prostredníctvom powerpointovej prezentácie zdôvodnila predložený návrh 

rozpočtu TU na rok 2023. V úvode informovala o východiskách tvorby rozpočtu, ktorými sú: 

1. metodika rozpisu dotácie verejným vysokých školám, 

2. metodika rozpisu dotácie na súčasti TU, 

3. ročné priority v súlade s cieľmi strategického riadenia a potrieb univerzity. 

      Kvestorka univerzity konštatovala, že najzásadnejším zdrojom financovania je dotácia 

pridelená z MŠVVaŠ SR. 

Poskytla informácie o výnosoch a nákladoch v roku 2023. Výnosy univerzita plánuje vo výške 

21 561 346 €. Výnosy  tvoria prevádzkové dotácie, ďalším zdrojom financovania sú výnosy zo 

školného (poplatky od externých študentov, poplatky za nadštandardnú dĺžku štúdia, poplatky 

za rigorózne konania, za vydávanie diplomov), tržby z predaja služieb. Ďalším významným 

zdrojom financovania sú projekty, výnosy z prenájmu majetku tržby z predaja výrobkov (tržby 

z bufetov) sú zanedbateľné. 

Plánované náklady na rok 2023 sú vo výške  21 539 450 €, najvyššie nákladové položky sú 

mzdové náklady, energetické náklady, iné ostatné náklady (štipendiá doktorandov atď...) 

Ďalej poskytla informácie o prínose súčastí univerzity pre rozpočet; percentuálnom podiele 

súčastí TU na dotácií na mzdy, finančnom prínose súčastí TU na dotácii na mzdy, 

percentuálnom podiele súčastí TU na dotácií na mzdy v programe VEDA. 

Na základe týchto kritérií boli hodnotené fakulty v programe VEDA. Pedagogická fakulta má 

najvyšší podiel a rastúci trend, Fakulta zdravotníctva a sociálnej práce má rastúci trend, 

Filozofická fakulta, Právnická fakulta a Teologická fakulta majú klesajúci trend.  

Ďalej kvestorka univerzity informovala o prerozdelení tejto dotácie medzi jednotlivé súčasti. 

Dotácia na mzdy sa rozdeľuje na základe kritéria, ktorým je percentuálny  podiel pokrytia miezd 

za predchádzajúci rok; tento pomer sa sleduje za jednotlivé súčasti aj za univerzitu. 

Po prepočítaní tri súčasti tento podiel pokryli naviac (Fakulta zdravotníctva a sociálnej práce, 

Pedagogická fakulta a Právnická fakulta), dve fakulty (Filozofická a Teologická) a rektorát 

tento podiel nepokryli. 

Rozdiel, čiže vzniknutý nedostatok je predmetom solidarizácie, ktorá je súčasťou vnútorného 

predpisu Pravidlá hospodárenia TU a každoročne je výsledkom konsenzu dekanov fakúlt.   

J. Debrecéniová položila otázku aký je trend v zmenách percentuálnych pomerov fakúlt. Rektor 

univerzity odpovedal, že to nie je vždy rovnaké, napr. Filozofická fakulta v ostatných rokoch 

smerovala k tomu, že si dokáže zabezpečiť financovanie z vlastných zdrojov. V prípade 

Teologickej fakulty sa výsledok znižuje z dôvodu nízkeho počtu študentov, avšak vo 

vedeckovýskumnej činnosti sú najlepšou teologickou fakultou na Slovensku. Problémom je 

neustála zmena metodiky MŠVVaŠ SR. 
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Kvestorka univerzita ďalej informovala o spôsobe určenia limitovanej mzdovej potreby súčastí 

na rok 2023. 

J. Debrecéniová sa zaujímala, ako sa do limitovanej mzdovej potreby premietajú odmeny. 

Kvestorka univerzity uviedla, že iba rektorát, ako nevýkonová zložka, si plánuje odmeny, 

fakulty si nenárokovateľné zložky mzdy plánujú z vlastných zdrojov. 

Kvestorka univerzity ďalej informovala o výške prispievania – solidarizácie – tým fakultám, 

ktoré nedosiahli  požadovanú potrebu. 

M. Venhart sa spýtal, prečo Filozofická fakulta prispieva, keď je pod hranicou 100%, čiže 

nedosahuje požadovanú potrebu. 

Kvestorka univerzity odpovedala, že sa berú do úvahy aj externé zdroje, ktorými fakulta 

disponuje a 50% z nich môže alokovať na mzdové prostriedky. 

Rektor univerzity dodal, že Filozofická fakulta má nízky počet externých študijných 

programov, ak by ponuku rozšírili, zvýšil by sa im príjem externých zdrojov.   

G. Pleschová vyjadrila názor, že je ekonomicky výhodnejšie sústrediť prácu vysokoškolských 

učiteľov na publikačný výkon, pretože ministerstvo prispieva 25 tis. € za jeden článok. Dobrý 

publikačný výkon prináša dostatočný príjem a potom netreba, aby učitelia boli zaťažení 

výučbou študentov externého štúdia.  

Kvestorka univerzity ďalej uviedla, že  deficit pre Teologickú fakultu a rektorát univerzity bol 

vyrovnaný z nerozdelených zostatkov z roku 2022. 

V záverečnej časti prezentácie informovala o vývoji príjmu z dotácie, pričom konštatovala  

rastúci trend, aj z dôvodu výraznej valorizácie; ďalšie informácie sa týkali fondov univerzity, 

tovarov a služieb.  

Predseda SR TU poďakoval kvestorke univerzity za zdôvodnenie predloženého návrhu 

rozpočtu a otvoril diskusiu.  

G. Pleschová ocenila prípravu rozpočtu a skonštatovala, že ak sú fakulty spokojné necíti 

potrebu zasahovať. Rezervu vidí v investovaní do budúcnosti; do zahraničia odchádza veľa 

študentov, preto položila otázku, ako TU plánuje pritiahnuť študentov, v akom stave je 

internacionalizácia, pretože to sú veci, ktoré študenti oceňujú. Do pozornosti dala údaje 

z celoslovenského prieskumu s názvom Akademická štvrťhodinka. Zaujímala sa o to, ako 

univerzita plánuje nastaviť podporu učiteľov učiacich v cudzom jazyku.  

Rektor univerzity odpovedal, že uvedené oblasti sú na univerzite reflektované v rámci 

vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania. Kľúčovým 

problémom na TU je internacionalizácia, učitelia sú schopní učiť v anglickom jazyku, avšak 

systém podpory súvisí so zvýšenými nárokmi na financovanie.  V novom procese akreditácie 

žiaľ fakulty rušili študijné programy v cudzom jazyku, financie sústredili na personálne 

zabezpečenie študijných programov, pretože sa počet osôb zabezpečujúcich študijný program 

zvýšil z troch na päť. Ako rektor univerzity ďalej uviedol, ešte vypuklejší problém je  počet 

zahraničných študentov, čo samozrejme súvisí s ponukou študijných programov v cudzom 

jazyku. Pokiaľ ide o vzdelávanie učiteľov v oblasti pedagogicko-didaktických schopností, 

vzdelávanie sa realizuje buď na fakultách alebo centrálne, aktuálne v rámci projektu 

zameraného na rozvoj vnútorného systému, kde sú v e-learningovej forme na platforme Moodle 
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kurzy s takýmto zameraním a inými, smerujúcimi k zlepšovaniu vzdelávania orientovaného na 

študenta.   

G. Pleschová odporúčala hľadať rezervy v rozpočte a nastaviť financovanie tak, aby sa 

internacionalizácia podporila.  

M. Krivák konštatoval, že „z rozpočtu má pocit, že naháňame peniaze do základných vecí, 

zalepili sme všetky diery, prežijeme, ale neposunieme sa. Čo robiť z pohľadu univerzity, kde 

hľadať zdroje tak, aby na fond rozvoja bolo viacej financií?“ Považuje za prínos, aby SR TU 

prispievala k znižovaniu počtu študentov, ktorí odchádzajú do zahraničia. 

Rektor univerzity vyjadril súhlas s názorom M. Kriváka, že je nevyhnuté aktivizovať zdroje na 

rozvoj univerzity. V tejto súvislosti dal do pozornosti získavanie zdrojov z projektov, čo tvorí 

významnú časť financovania a tiež kroky, ktoré univerzita realizuje s cieľom vzniku nového 

konzorcia trnavských vysokých škôl. Vznik takéhoto konzorcia by mal byť výrazne finančne 

podporený; zatiaľ nie sú však známe detaily výzvy. Rektor univerzity zároveň uviedol, že 

v návrhu rozpočtu na rok 2023 je vyrovnaný deficit z roku 2022.  

M. Leontiev odporučila zvýšiť spoluprácu s tretími krajinami, čo považuje za cestu. 

Informovala o vlastných skúsenostiach na bratislavskej vysokej škole.  

Rektor univerzity oznámil, že spoluprácu s tretími krajinami univerzita má, konkrétne napríklad 

s Nepálom. 

J. Debrecéniová uviedla, že absolvovala Oxford a tiež je absolventkou aj TU. Z Oxfordu 

dostáva pravidelne pozvánky a informácie, aj so žiadosťami o finančnú podporu, TU ju 

nepozýva, možno treba aj v tejto oblasti aktívnejšie spolupracovať. 

Rektor univerzity konštatoval, že univerzita robí dlhodobo kroky na zlepšenie ALUMNI 

programu, stále je to však otvorená výzva. Nepodarilo sa mu aktivizovať identitu a integritu 

zamestnancov a študentov so značkou univerzity v takej miere, v akej to za svoje funkčné 

obdobie chcel presadiť.    

G. Pleschová  navrhla, aby sa SR TU v budúcom roku zaoberala fondom rozvoja. 

Rektor univerzity súhlasil, pripomenul že agendou nového rektora, jeho vedenia a Správnej 

rady TU bude dohodnúť merateľné ukazovatele a samozrejme zdroje ich financovania. Rektor 

veľmi ocení, keď bude medzi nimi efektívna spolupráca pri vyjednávaní s dekanmi.  

M. Krivák požiadal, aby bol diskutovaný princíp prijatý uznesením, aby to nezostalo len 

v rovine diskusie. 

Rektor univerzity dal do pozornosti, že navrhnuté riešenie je oprávnené, vyplýva z platnej 

legislatívy. Na začiatku svojho funkčného obdobia musí rektor univerzity so správnou radou 

dohodnúť výkonnostné parametre. 

J. Debrecéniová uviedla, že v dohľadnej dobe bude TU riadiť iný človek, nič nebráni  doplniť, 

aby v riadiacich procesoch boli aplikované postupy zabezpečujúce aktívnu úlohu správnej rady.    

Po skončení diskusie dal predseda SR TU hlasovať o návrhu uznesenia: 

UZNESENIE SR TU 41/2023 

SR TU prerokovala a schvaľuje predložený návrh rozpočtu Trnavskej univerzity 

v Trnave na rok 2023 vrátane rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu z kapitoly MŠVVaŠ 
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SR na súčasti verejnej vysokej školy podľa internej metodiky – vnútorného predpisu č. 

14/2021 TU Pravidlá hospodárenia. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9    

za:            9           

proti:       0             

zdržal sa: 0     

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

UZNESENIE SR TU 42/2023 

SR TU odporúča vedeniu univerzity pri príprave návrhu rozpočtu na rok 2024 počítať 

s rozpracovaním fondu rozvoja a žiada prípravu rozpočtu v spolupráci so Správnou 

radou  TU. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9    

za:            9           

proti:       0             

zdržal sa: 0     

Predseda SR TU  konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 4.  

     Rektor univerzity požiadal členky a členov SR TU o súhlas s poskytnutím členského 

príspevku Konzorciu slovenských vysokých škôl U10+ vo výške 5 tis. €, pretože TU je členom 

tohto konzorcia. Zároveň informoval o vzniku konzorcia v roku 2021 a jeho činnosti.  

     M. Krivák položil otázku, čo sa financuje z členských príspevkov. Rektor univerzity 

informoval o činnosti, realizovanom projekte zameranom na udržateľnosť konzorcia; 

tajomníčka SR TU poskytla informáciu, že Konzorcium U10+ pripravuje a zverejňuje výročnú 

správu o činnosti, všetky informácie sú zverejnené na webovej stránke konzorcia. 

 

 M. Krivák požiadal, aby sa výsledky činnosti členom SR TU predkladali a navrhol takúto 

úlohu doplniť do uznesenia. 

 

Predseda SR TU poďakoval za diskusiu a navrhol text uznesenia o ktorom dal hlasovať:  

 

UZNESENIE SR TU 43/2023 

SR TU schvaľuje poskytnutie členského príspevku Konzorciu slovenských vysokých škôl 

U10+ vo výške 5 tis. € a žiada predložiť SR TU správu o činnosti a výsledky činnosti 

konzorcia. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   9 

za:             9                  

proti:        0            

zdržal sa:  0  

Predseda SR TU  konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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Bod 5. 

  

    Predseda SR TU konštatoval, že k prerokovaniu návrhov na udelenie odmien rektora TU 

zaslal členom SR TU viaceré podklady vyhodnocujúce strategické ciele univerzity, ako aj 

samotné návrhy so zdôvodnením a návrhom výšky finančnej odmeny. Predmetné listy 

odovzdal členom SR TU a otvoril diskusiu.  

 

M. Leontiev navrhla odložiť prerokovanie návrhu odmien rektorovi univerzity, keďže listy s 

návrhmi dostali členovia SR TU len v predchádzajúcom dni. M. Venhart upozornil, že 

prostriedky z končiacich projektov prepadnú. Kvestorka TU potvrdila, že sa tak stane 1. 7. 

2023. 

 

J. Debrecéniová sa vyjadrila, že neboli dohodnuté merateľné ukazovatele, jej rozhodnutie by 

nebolo teraz v súlade so zákonom. Zároveň uviedla, že platí zásada proporcionality 

v odmeňovaní a oboznámila s výškami tabuľkových platov, pričom priemerný plat 

vysokoškolského učiteľa je 1970 €.  Dodala, že aby vedela rozhodnúť, potrebovala by vedieť 

aj výšku platu rektora univerzity a vyjadrila názor, že by malo byť zodpovednosťou správnej 

rady mať viac informácií k rozhodnutiu. 

 

L. Vlachovič sa explicitne vyjadril, že voči predloženým návrhom na vyplatenie odmien nemá 

námietky. Rovnako sa vyjadrili aj M. Venhart, M. Bodis a S. Daniel. 

 

Rektor univerzity oznámil výšku svojho platu a k návrhu odmeny za vykonávanie činnosti 

rektora za obdobie 10.11.2022 až 27.6.2023 informoval, že ako odpočet merateľných 

ukazovateľov predložil správnej rade vyhodnotenie strategických dokumentov, ktoré merateľné 

ukazovatele obsahujú, a boli prijaté podľa legislatívny platnej v čase jeho mandátu. Ide najmä 

o dokumenty: 

- vyhodnotenie merateľných ukazovateľov – Periodická hodnotiaca správa Trnavskej 

univerzity v Trnave za rok 2022; 

- vyhodnotenie úloh rektora TU z Dlhodobého zámeru TU 2021 – 2026  a ročného 

plánu úloh na rok 2023; 

- vyhodnotenie koncepcie rozvoja TU na roky 2019 -2023. 

 

     Ako rektor univerzity dodal, nový rektor a jeho vedenie budú mať nielen možnosť, ale 

zákonnú povinnosť schvaľovať merateľné ukazovatele so správnou radou; aj tie, ktoré sú 

aktuálne v procese prípravy a týkajú sa výkonnostných zmlúv medzi vysokou školu 

a MŠVVaŠ SR. Ďalšie dva návrhy na vyplatenie odmien sa týkajú projektov, 

financovaných zo štrukturálnych fondov.  

 

       J. Debrecéniová konštatovala, že v tejto chvíli nemá dosť informácií a ak SR TU návrhy 

neschváli, nebude sa môcť k hlasovaniu vrátiť.  

 

Pretože žiadne ďalšie príspevky v rámci diskusie neboli, predseda SR TU dal hlasovať 

o návrhoch uznesení:  

 

UZNESENIE SR TU 44/2023 

SR TU schvaľuje  návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., 

rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave za obdobie 10.11.2022 až 27.6.2023 v  zmysle 

listu   č. VR_402-2023/3 zo dňa 26.6.2023 vo výške 10 000 €.  

Hlasovanie: 
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Počet prítomných s hlasovacím právom:   9 

za:                5  

proti:           0 

zdržal sa:     4 

Za hlasovali: M. Bodis, M. Venhart, S. Daniel, L. Vlachovič a J. Berényi. 

Zdržali sa hlasovania: J. Debrecéniová, M. Leontiev, G. Pleschová a M. Krivák. 

 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol potrebným počtom hlasov schválený. 

 

 

UZNESENIE SR TU 45/2023 

SR TU schvaľuje  návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., 

rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave za činnosti v projekte „Univerzitný klaster 

Trnava“ v  zmysle listu č. VR_402-2023/4 zo dňa 26.6.2023 vo výške 2 000 €.   

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   9 

za:                5  

proti:           0 

zdržal sa:     4 

Za hlasovali: M. Bodis, M. Venhart, S. Daniel, L. Vlachovič a J. Berényi. 

Zdržali sa hlasovania: J. Debrecéniová, M. Leontiev, G. Pleschová a M. Krivák. 

 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol potrebným počtom hlasov schválený. 

 

 

UZNESENIE SR TU 46/2023 

SR TU schvaľuje  návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., 

rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave za činnosti v projekte „Inovovanie vnútorného 

systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave 

rozvojom personálnych kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov univerzity 

a systémovým vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov“ v  zmysle listu č. VR_402-

2023/2 zo dňa 26.6.2023 vo výške 2 500 €.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   9 

za:                5  

proti:           0 

zdržal sa:     4 

Za hlasovali: M. Bodis, M. Venhart, S. Daniel, L. Vlachovič a J. Berényi. 

Zdržali sa hlasovania: J. Debrecéniová, M. Leontiev, G. Pleschová a M. Krivák. 

 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol potrebným počtom hlasov schválený. 

 

     V závere mimoriadneho zasadnutia boli diskutované alternatívne termíny najbližšieho 

zasadnutia SR TU a to buď 20.7. alebo 15.8.2023.  
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      Na záver predseda SR TU poďakoval za aktívnu za účasť členom SR TU a zasadnutie 

ukončil. 

 

 

     PhDr. PaedDr. Martin Bodis, PhD. 

   predseda Správnej rady TU  

 

 Overili:  Mgr. Martin Venhart, PhD.   

Mgr. Gabriela Pleschová, MSc., PhD.   

 

Zapísala:  PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

tajomníčka SR Trnava  

 

27. jún 2023 

 

 

Prílohy: 

 

1. Vyhodnotenie merateľných ukazovateľov – Periodická hodnotiaca správa Trnavskej 

univerzity v Trnave za rok 2022 

2. Vyhodnotenie úloh rektora TU z Ročného plánu úloh na rok 2023 

3. Vyhodnotenie Koncepcie rozvoja TU 2019-2023. 

4. List - návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., rektorovi Trnavskej 

univerzity v Trnave za obdobie 10.11.2022 až 27.6.2023. 

5. List -   návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., rektorovi Trnavskej 

univerzity v Trnave za činnosti v projekte „Univerzitný klaster Trnava“. 

6. List - návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., rektorovi Trnavskej 

univerzity v Trnave za činnosti v projekte „Inovovanie vnútorného systému zabezpečovania 

kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave rozvojom personálnych 

kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov univerzity a systémovým vzdelávaním vo forme 

e-learningových kurzov“. 


